
草坪丝 人造草坪丝 双色草坪丝 尼龙人造草坪丝

产品名称 草坪丝 人造草坪丝 双色草坪丝 尼龙人造草坪丝

公司名称 江阴市圣达纺织工艺厂

价格 .00/个

规格参数 产品类别:人造草坪
品牌:润洋

公司地址 中国 江苏 江阴市
江苏省江阴市华士镇陆桥工业园小陆家基5号

联系电话 86 0510 80691669 13915283671

产品详情

产品类别 人造草坪 品牌 润洋
货号 - 材质 PP
规格 1 适用场所 网球场
箱装数量 - 产地 无锡

 无锡市润洋塑业有限公司座落在风景秀丽的太湖之滨、民族工商业的发源地、江南名城无锡。是一家
集研发，制造，销售各类塑料工艺的专业企业。我司拥有一批经验丰富的技术人员，能为客户提供品质
优良的各类塑料草坪丝，曲丝；同时公司又兼营对各种纺织面料的点塑，复合加工及销售。公司本着“
科技创新、追求卓越、诚信经营”的宗旨，为广大用户提供满意的产品。优秀的员工团队，雄厚的研发
能力，先进的加工设备，严格的质保体系，完善的销售网络，赋予充满信心地未来，也给予客户最大的
信心保证，让我们携手共创美好的明天。优异的产品质量﹒良好的用户口碑，才能铸就企业信誉。 wuxi
runyang plastic co., ltd. is a manufacturer of artificial turf and sporting balls, with well-equipped testing equipment and
strong technical force. with a wide range, good quality, reasonable prices and stylish designs, our products are
extensively used in sports ground and other industries. dedicated to strict quality control and thoughtful customer
service, our experienced staff members are always available to discuss your requirements and ensure full customer
satisfaction. in recent years, our company has introduced a series of advanced equipment. in addition, we have
attained many certificates. we focus on r&d, ensuring that we provide our customers with top quality and innovative
products. in addition, we use stringent quality control measures to ensure the reliability of our products. with a sound
business credit, excellent after-sales service and modern manufacturing facilities, we have earned an excellent
reputation among our customers across the world. we emphasize development, and introduce new products into the
market every year. our products sell well in domestic and overseas markets.
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